
G A L A S U K C E S U R O K U

– Zapewniam, że nie będzie
rewolucji, ale ewolucja

i wytyczanie nowych dróg
– mówił podczas gali

konkursu Sukces Roku
Bartosz Arłukowicz,

nowy minister zdrowia.
Arłukowicz wręczył nagrody

liderom polskiej medycyny
w roku 2011.

Marszałek Sejmu
Ewa Kopacz otrzymała
pamiątkową statuetkę

za czteroletnie wspieranie
konkursów Sukces Roku

i konferencji Priorytety
w ochronie zdrowia.
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OOssoobboowwoośśćć  RRookkuu  22001111  
ww OOcchhrroonniiee  ZZddrroowwiiaa  

MMaarreekk  KKRRAAWWCCZZYYKK
rektor Warszawskiego Uniwersytetu
Medycznego, kierownik Katedry
i Kliniki Chirurgii Ogólnej,
Transplantacyjnej i Wątroby 

Trzeba było przekonywać 
od nowa personel szpitali, 
które kiedyś zgłaszały przypadki,
a także media, wiele innych
podmiotów, instytucji, 
opinię publiczną, że pobieranie
organów, w tym wątroby, 
to dobro. Musieliśmy pozyskiwać
do współpracy nowe szpitale
w mniejszych miastach. 
Nie każdy jest do tego dobra tak
dogłębnie przekonany jak ja,
trzeba było przekonać
nieprzekonanych.

W tym roku w klinice kierowanej
przez prof. Krawczyka po raz
tysięczny przeszczepiono wątrobę.
Także w tym roku dokonano
pierwszego przeszczepienia wątroby
biorcy zakażonemu wirusem HIV. To
efekt dwudziestoletnich wysiłków
profesora i kierowanego przez niego
zespołu transplantologów. 

MMeenneeddżżeerr  RRookkuu  22001111  
ww  OOcchhrroonniiee  ZZddrroowwiiaa  ––  SSPPZZOOZZ  

MMaałłggoorrzzaattaa  
ZZAAŁŁAAWWAA--DDĄĄBBRROOWWSSKKAA
dyrektor Samodzielnego
Publicznego Zespołu Zakładów
Lecznictwa Otwartego 
Warszawa-Żoliborz 

Postawiłam sobie trzy cele:
dokonać remontu budynków,
zainwestować w sprzęt 
i zebrać kadry. 
Wszystkie trzy 
udało mi się osiągnąć.



LLiiddeerr  RRookkuu  22001111  ww OOcchhrroonniiee
ZZddrroowwiiaa  ––  ZZddrroowwiiee  PPuubblliicczznnee

JJaacceekk  JJAASSSSEEMM
kierownik Katedry i Kliniki

Onkologii i Radioterapii 
Gdańskiego Uniwersytetu

Medycznego, prezes Polskiego
Towarzystwa Onkologicznego

Żyję z leczenia raka. 
Gdy pisałem ustawę

antynikotynową, to z myślą
o tym, by przypadków raka 
było mniej. I będzie mniej.

MMeenneeddżżeerr  RRookkuu  22001111  
ww OOcchhrroonniiee  ZZddrroowwiiaa  ––  NNZZOOZZ  

JJeerrzzyy  KKOOLLAASSIIŃŃSSKKII
założyciel, właściciel 

i dyrektor Kliniki Kolasiński 
– Hair Clinic Poznań

Gdy opowiedziałem koleżance
poetce, że otrzymałem nagrodę,
napisała wiersz: „...gdy biegł
długodystansowiec/ ujrzeli go 

na podium i uwierzyli w siebie”.



LLiiddeerr  RRookkuu  22001111  ww  OOcchhrroonniiee
ZZddrroowwiiaa  ––  DDzziiaałłaallnnoośśćć EEdduukkaaccyyjjnnoo--
--SSzzkkoolleenniioowwaa  

SSzzkkoołłaa  EEdduukkaaccjjii
DDiiaabbeettoollooggiicczznneejj  
NNoovvoo  NNoorrddiisskk  ––
SSEEDDNNOO  

Od 90 lat nasza firma zajmuje
się programami polepszającymi
życie pacjentów. Będziemy
kontynuować tę misję 
– mówiła Iwona Baran,
odbierając nagrodę.

LLiiddeerr  RRookkuu  22001111  
ww  OOcchhrroonniiee  ZZddrroowwiiaa  
––  DDzziiaałłaallnnoośśćć  CChhaarryyttaattyywwnnaa  

FFuunnddaaccjjaa  PPoollssaatt

Będziemy mieli dodatkową
zachętę do kontynuacji naszych
działań. One są potrzebne –
powiedziała Elżbieta Zając.

PPooddzziięękkoowwaanniiee  zzaa  wwssppiieerraanniiee  kkoonnkkuurrssóóww  SSuukkcceess  RRookkuu  ii  kkoonnffeerreennccjjii  PPrriioorryytteettyy  ww  oocchhrroonniiee  zzddrroowwiiaa

oottrrzzyymmaałłaa  rróówwnniieeżż  EEwwaa  KKooppaacczz,,  mmaarrsszzaałłeekk  SSeejjmmuu,,  ddoo  nniieeddaawwnnaa  mmiinniisstteerr  zzddrroowwiiaa..



LLiiddeerr  RRookkuu  22001111  
ww OOcchhrroonniiee  ZZddrroowwiiaa  ––  MMeeddiiaa,,  
DDzziieennnniikkaarrssttwwoo  IInnffoorrmmaaccyyjjnnee  

ii EEdduukkaaccyyjjnnoo--SSppoołłeecczznnee

DDaannuuttaa  PPoossttoollsskkaa

20 sekund – tyle ma trwać
publikowany w telewizji materiał.
Trudno się w tym czasie zamknąć,

gdy mowa o skomplikowanych
problemach ochrony zdrowia. 

Okazuje się jednak, 
że gdy te 20 sekund wykorzystać

codziennie, można powiedzieć wiele.

NNaaggrrooddaa  SSppeeccjjaallnnaa  

PPrrooggrraamm  rrzząąddoowwyy  
„„MMoojjee  BBooiisskkoo  
––  OOrrlliikk  22001122””

W Polsce powstało 1800 akademii
zdrowia publicznego – tak można

podsumować trzy lata działania
programu „Moje Boisko – 

Orlik 2012”. Właśnie tyle boisk
„Orlik” zbudowano, a każde z nich

może być traktowane jak
miniakademia zdrowia. Korzystają

z nich dzieci, młodzież i dorośli
w całym kraju. Każdy mecz piłki

nożnej czy koszykówki 
oznacza ruch i zmniejszenie 

ryzyka zachorowania 
na choroby cywilizacyjne. 

Sponsorzy:


